## 我知道我的救贖主活著

#### I know my redeemer lives

馬可福音 Matthew 16:9-16; 約伯記 Job 19:25

#### 经文

- 9 在七日的第一日清早、耶穌復活了、就先向抹大拉的馬利亞顯現·耶穌從他身上曾 趕出七個鬼。
- 10 他去告訴那向來跟隨耶穌的人·那時他們正哀慟哭泣。
- 11 他們聽見耶穌活了、被馬利亞看見、卻是不信。
- 12 這事以後、門徒中間有兩個人、往鄉下去·走路的時候、耶穌變了形像向他們顯現、
- 13 他們就去告訴其餘的門徒·其餘的門徒、也是不信。
- 14 後來十一個門徒坐席的時候、耶穌向他們顯現、責備他們不信、心裡剛硬·因為他們不信那些在他復活以後看見他的人。
- 15 他又對他們說、你們往普天下去、傳福音給萬民聽。
- 16 信而受洗的必然得救·不信的必被定罪。馬可福音
- 9 When Jesus rose early on the first day of the week, he appeared first to Mary Magdalene, out of whom he had driven seven demons.
- 10 She went and told those who had been with him and who were mourning and weeping.
- 11 When they heard that Jesus was alive and that she had seen him, they did not believe it.
- 12 Afterward Jesus appeared in a different form to two of them while they were walking in the country.
- 13 These returned and reported it to the rest; but they did not believe them either
- 14 Later Jesus appeared to the Eleven as they were eating; he rebuked them for their lack of faith and their stubborn refusal to believe those who had seen him after he had risen.
- 15 He said to them, "Go into all the world and preach the gospel to all creation.
- 16 Whoever believes and is baptized will be saved, but whoever does not believe will be condemned.

我知道我的救贖主活著、末了必站立在地上,約伯記 19:25

I know that my Redeemer lives, and that he shall stand at the latter day upon the earth. Job 19:25

### 大纲

- 復活宣告救贖主活著 Resurrection Declares that My Redeemer Lives
- 復活显出上帝的大能 Resurrection manifests God's Power
- 復活成全了福音 Resurrection Makes Salvation Complete
- 復活带动大使命 Resurrection Advances the Great Commission

赞美真神万福之源,世上万民都当颂扬, 天使天军赞美主名,赞美圣父圣子圣灵,阿门.

#### 波士顿西郊圣经教会 Boston MetroWest Bible Church

地址: 511 Newtown Road, Littleton, MA 01460 网页: www.bmwbc.org

# 主日崇拜

04/05/2015 (10:00am)

序乐		司	琴
宣召		领	会
赞美敬拜	基督今复活	会	众
	我的救赎主活着		

圣灵请你来

	- /C ·// 11 ·  -	
祷告		领 会
献诗	Man of Sorrows	青少年
读经	马可福音 16:9-16; 约伯记 19:25	会 众
证道	我知道我的救赎主活着	李长老
回应及奉献	我要歌颂我救赎主	会 众
祷告		领 会
圣餐		领 会
三一颂		会 众
祝福		李长老/徐巍然
报告及欢迎		李长老
殿乐		司琴

## (聚会时间请把手机关掉!)

本主日事奉人员 下主日事奉人员

#### 代祷

- 本教会:为神预备合神心意的牧师祷告,牧养教会和带领群羊属灵成长.
- 宣 教:为远方的宣教士和宣教工场祷告,并提供经济需要和属灵的帮助.